

Estithmar Holding QPSC Announces Update in Respect of its Exchange Offer and Consent Solicitation

NOT FOR RELEASE, PUBLICATION OR DISTRIBUTION, IN WHOLE OR IN PART, IN OR INTO OR TO ANY PERSON LOCATED OR RESIDENT IN THE UNITED STATES, ITS TERRITORIES AND POSSESSIONS (INCLUDING PUERTO RICO, THE U.S. VIRGIN ISLANDS, GUAM, AMERICAN SAMOA, WAKE ISLAND AND THE NORTHERN MARIANA ISLANDS), ANY STATE OF THE UNITED STATES OR THE DISTRICT OF COLUMBIA (THE "UNITED STATES") OR TO ANY U.S. PERSON OR IN OR INTO ANY OTHER JURISDICTION WHERE IT IS UNLAWFUL TO DISTRIBUTE THIS ANNOUNCEMENT.

Doha, 14 September 2026

Further to the announcement dated 2 September 2026 (the "**Previous Announcement**"), Estithmar Holding Q.P.S.C. ("**Estithmar**") announces an update in respect of the exchange offer and consent solicitation in relation to the QAR 900,000,000 Trust Certificates due September 2027 (ISIN: XS2884005047) issued by Estithmar Sukuk Limited LLC (the "**Trustee**") (the "**Existing Certificates**"). Capitalised terms used but not otherwise defined in this announcement shall have the meanings given to them in the Exchange Offer and Consent Solicitation Memorandum dated 2 September 2026 (the "**Offer Memorandum**").

Estithmar hereby announces that the Extraordinary Resolution will be considered at the Meeting of Certificateholders to be held at 12:00 p.m. (London time) on 24 September 2026 at the offices of Simmons & Simmons LLP, CityPoint, One Ropemaker Street, London EC2Y 9SS, United Kingdom.

The Meeting will be held in accordance with the Offer Memorandum and Certificateholders will be invited to consider and, if thought fit, pass the Extraordinary Resolution at the Meeting (or any adjourned Meeting). All valid Exchange Instructions and Voting Instructions submitted prior to the date of this announcement by way of Electronic Consent will remain valid and will

automatically be treated as instructions for the purposes of the Meeting without any further action being required by the relevant Certificateholder. Exchange Instructions and Voting Instructions will be irrevocable except in the limited circumstances described in the Offer Memorandum.

Certificateholders may continue to submit Exchange Instructions and Voting Instructions until 4:00 p.m. (London time) on 21 September 2026 (the "**Final Deadline**") in accordance with the procedures described in the Offer Memorandum. Such Instructions will be treated as instructions for the purpose of the Meeting on 24 September 2026.

Save as described in this announcement, the terms of the Invitation, the Exchange Offer, the Consent Solicitation and the Proposal remain unchanged.

Full details of the Exchange Offer and Consent Solicitation, including the applicable conditions and procedures for participation, are set out in the Offer Memorandum, which is available to eligible holders at <https://deals.is.kroll.com/estithmar> and has also been announced via the Regulatory News Service of the London Stock Exchange.

The offer and distribution restrictions set out in the Previous Announcement and the Offer Memorandum continue to apply to this announcement as if set out in full.

This announcement has been authorised for release by Mr. Ramez MHD Ruslan Alkhayyat, Vice Chairman of Estithmar Holding Q.P.S.C.

إستثمار القابضة ش.م.ع.ق تعلن عن تحديث بشأن عرض الاستبدال وطلب الموافقة

لا يجوز نشر هذا الإعلان أو إصداره أو توزيعه، كلياً أو جزئياً، في الولايات المتحدة أو داخلها، أو إلى أي شخص موجود أو مقيم فيها أو في الأقاليم أو المناطق التابعة للولايات المتحدة (بما في ذلك بورتوريكو، وجزر العذراء الأمريكية، وغوام، وساموا الأمريكية، وجزيرة ويك، وجزر ماريانا الشمالية)، أو في أي ولاية من ولايات الولايات المتحدة أو مقاطعة كولومبيا (ويشار إليها مجتمعة بـ "الولايات المتحدة")، أو إلى أي شخص أمريكي، أو في أو إلى أي ولاية قضائية أخرى يكون فيها توزيع هذا الإعلان غير قانوني.

الدوحة، 14 سبتمبر 2026

بالإشارة إلى الإعلان المؤرخ في 2 سبتمبر 2026 ("الإعلان السابق")، تعلن شركة استثمار القابضة ش.م.ع.ق. ("استثمار") عن تحديث بشأن عرض الاستبدال وطلب الموافقة فيما يتعلق بالشهادات الائتمانية بقيمة 900,000,000 ريال قطري والمستحقة في سبتمبر 2027) رقم التعريف الدولي للأوراق المالية (ISIN): XS2884005047)، والصادرة عن شركة "استثمار صكوك ليمنند ال ال سي (Estithmar Sukuk Limited LLC) ("أمين الصكوك") ("الشهادات القائمة"). وتكون للمصطلحات المستخدمة في هذا الإعلان وغير المعرفة فيه المعاني المحددة لها في مذكرة عرض الاستبدال وطلب الموافقة المؤرخة في 2 سبتمبر 2026 ("مذكرة العرض").

تعلن شركة "استثمار" بموجب هذا الإعلان أنه سيتم النظر في القرار الاستثنائي خلال اجتماع حملة الشهادات المقرر عقده في تمام الساعة 12:00 ظهراً بتوقيت لندن يوم 24 سبتمبر 2026 في مكاتب "سيمونز وسيمونز ال ال بي" (Simmons & Simmons LLP)، الكائنة في سيتي بوينت، ون روب مايكر ستريت، لندن EC2Y 9SS، المملكة المتحدة.

سيُعقد الاجتماع وفقاً لمذكرة العرض، وسيُدعى حملة الشهادات إلى النظر في القرار الاستثنائي واعتماده، إذا رأوا ذلك مناسباً، خلال الاجتماع (أو أي اجتماع مؤجل). وستظل جميع تعليمات الاستبدال وتعليمات التصويت الصحيحة المقدمة قبل تاريخ هذا الإعلان عن طريق الموافقة الإلكترونية سارية، وستُعامل تلقائياً باعتبارها تعليمات لأغراض الاجتماع دون الحاجة إلى اتخاذ أي إجراء إضافي من جانب حامل الشهادات المعني. ولا يجوز إلغاء تعليمات الاستبدال وتعليمات التصويت إلا في الحالات المحدودة المبينة في مذكرة العرض.

ويجوز لحملة الشهادات الاستمرار في تقديم تعليمات الاستبدال وتعليمات التصويت حتى الساعة 4:00 مساءً بتوقيت لندن يوم 21 سبتمبر 2026 ("الموعد النهائي")، وذلك وفقاً للإجراءات المبينة في مذكرة العرض. وستُعامل هذه التعليمات باعتبارها تعليمات لأغراض الاجتماع المقرر عقده في 24 سبتمبر 2026.

وباستثناء ما هو مبين في هذا الإعلان، تظل شروط الدعوة وعرض الاستبدال وطلب الموافقة والمقترح دون تغيير.

وترد التفاصيل الكاملة لعرض الاستبدال وطلب الموافقة، بما في ذلك الشروط والإجراءات المعمول بها للمشاركة، في مذكرة العرض، والمتاحة لحملة الشهادات المؤهلين عبر الموقع التالي:

<https://deals.is.kroll.com/estithmar>

كما تم الإعلان عنها من خلال خدمة الأخبار التنظيمية التابعة لبورصة لندن.

وتظل قيود العرض والتوزيع المنصوص عليها في الإعلان السابق ومذكرة العرض سارية على هذا الإعلان كما لو كانت واردة فيه بالكامل.

وقد تمت الموافقة على إصدار هذا الإعلان من قبل السيد رامز محمد رسلان الخياط، نائب رئيس مجلس إدارة شركة استثمار القابضة ش.م.ع.ق.